
Beste wethouder Steinbach,  
 
Gisteren heb ik vragen gesteld over het Fatima pad en het hondenspeelveldje. Beide initiatieven 
vanuit de ideeënmarkt, die als prioriteit in de begroting zijn opgenomen en waarover nog een 
voorstel moet komen.  
De wethouder deed overkomen alsof er contact is geweest met de indieners. T.a.v. het 
hondenspeelveldje kan ik zeggen dat er alleen een mail vanuit de Griffie is gekomen op 13 december 
2023 dat er geld wordt opgenomen in de begroting. Karin Duijsters van DUS Weert, had eerder al 
laten weten dat het in de begroting is opgenomen. Verder hebben de initiatiefnemers niets gehoord.  
Gezien de doorlooptijd van de projecten zou DUS Weert het op prijs stellen als de initiatiefnemers 
worden meegenomen in de uitwerking en worden geïnformeerd over de stand van zaken.  
Graag worden wij geïnformeerd op welke manier u de initiatiefnemers meer actief gaat betrekken bij 
de door hun ingebrachte ideeën en het vervolg.  
 
Met vriendelijke groet 
Conny Beenders-van Dooren 
Raadslid DUS Weert 


